
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens AU möte med revisorerna 

via Teams 2023-03-13 
Närvarande: Stefan Sahlin, Anna Gehlin, Cecilia Evaldsson, Gunilla Olander,  

Ulla Johansson (revisor), Helen Nilsson (revisor). 

 

 

§ 173 Mötet öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 174 Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 175 Justerare 

Att justera protokollet valdes Anna Gehlin. 

 

§ 176 Revisionen 

Revisorerna hade haft revision den 17/2–2023. 

Där revisorerna var ej nöjda med kassörens arbete med bokföringen.  

Klagade på bokföringsprogrammet och menade på att man inte kunde ändra konto namn 

under året. 

Kassören blev uppringd och fick ett otrevligt bemötande. Revisorerna tyckte att kassören 

skulle göra om hela bokföringen för 2022. 

Bokföringsprogrammet heter FortNox och föreningen har haft detta sedan 2016 och inte 

utnyttjat det. Nu har kassören jobbat igenom programmet och fått ordning på alla siffror och 

konton. 

I 2021 års revision ingick detta bokföringsprogram också, då godkändes den av revisorerna 

samt årsstämman. 

Under 2022 har kassören valt att försöka få konton bli mer fördelade och då blir det ett 

större jobb att revidera efter detta. Kassören har hela tiden informerat revisorerna om sitt 

arbete. Revisorerna har även fått egen inloggning till programmet för att kunna följa upp sitt 

arbete. 

 

Efter telefonsamtalet har kassören kontaktat en utomstående redovisningsekonom Wiveka 

Kure och bett henne att gå igenom SFF:s Balans- och Resultatrapport för 2022. 

Av bifogat svar från Wiveka Kure framgår att följande: 

”Vid min granskning kunde jag uppfatta att syftet var att samla kostnader som tillhörde ett 

visst kostnadsställe/arrangemang och sätta det i parameter med om intäkterna täcker upp. 

Detta sätt att utforma kontoplan ligger endast i föreningens intresse att enkelt, direkt på 

resultatrapporten se att verksamheten inte går med förlust på de olika områdena. Det bryter 

däremot inte mot någon regel eller bokföringslag att skapa kontoplanen på detta sätt.” 

(Bilaga 1) 

 



Revisorerna menar att på årsstämman den 2 april 2023 krävs en större genomgång av 

kassören och bokföringens resultat, för att medlemmarna ska förstå och kunna relatera till 

föregående års resultat. 

 

§ 177 Mötet avslutas 

Ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Gunilla Olander  Stefan Sahlin  Anna Gehlin 

Sekreterare   Ordförande  Justerare 
 


